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Preşedintele Traian Băsescu le transmite românilor ca sărbătorile pascale să le aducă în
suflet pace şi bucurie.  

"Fie ca Sfânta Sărbătoare Pascală să ne apropie de taina Învierii Domnului şi să ne aducă în
suflet pace şi bucurie. 

  

Este o perioadă în care ar trebui să reflectăm mai mult asupra lucrurilor cu adevărat importante,
să ne luăm răgazul de a fi alături de cei dragi şi să ne gândim, totodată, la cei care au nevoie de
speranţă, de înţelegerea şi solidaritatea noastră.

  

Le urez tuturor românilor, fie că se află în ţară sau în comunităţile româneşti din afara
graniţelor, gândurile mele bune şi cele mai calde urări de Paşti", se arată în mesajul
preşedintelui Traian Băsescu, postat sâmbătă pe site-ul Administraţiei Prezidenţiale.

  

Ortodocşii şi greco-catolicii sărbătoresc duminică Învierea Domnului, cea mai mare sărbătoare
a creştinilor.
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